♥♥♥教会消息♥♥♥

欢迎大家参加网上崇拜。

CBCR 执事会谨提请您注意列治文华恩浸信会 (GCBCR)現在发起的筹款活动。 请大家考虑慷慨地捐助,支持我们当地的医务人员在前线应对这新型冠状病毒大流行病。 为大家方便起见,捐款也可交付给 CBCR,指定用于 COVID-19,教会会将所有收集到的捐款及时转发给 GCBCR。

在青少年们居家隔离的这段时期,青少年团契聚会将改在网上进行,邀请参加聚会的联结将以电邮发出。青少年们,若你没有收到有关青少团契的电邮,请确定你有否交给 Uncle Keith 你最近的电邮地址。如果你认识任何青少年没有被包括在名单内,请帮忙将他们的电邮地址发给 Uncle Keith。他的电邮地址是klance47668@yahoo.com.

维珍尼亚州浸信会联会为大学生提供奖学金,申请截止日期为4月1日(周三)中午十二时。详情请查阅以下网站: https://bgav.org/financial-resources/scholarships/。

2020 年安妮庄复活节奉献巳开始筹募, 此奉献是为北美宣道事工而设, 请为宣道士祷告。若你对这奉献有所负担, 请将奉献支票寄来教会, 下栏上列明「安妮庄奉献」。 教会今年的目标是3,000 元。直至目前为止, 教会收到\$690。

♥♥♥ 感恩与代祷 ♥♥♥

- 1. 求神怜悯,求祂的大能阻止新型冠状病毒的蔓延,更为那些新型冠状病毒患者、年老者、长期病患者、免疫系统障阻者等有长期慢性疾病的人;
- 2. 为网上主日崇拜—讲台的信息及技術上的问题等;
- 3. 为霍牧师准备到来上任的事宜;
- 4. 为杨师母,李华双 (Amy), Keith,卢运宇的父亲,谢妈妈,林妈妈,柯华,杨谨维,王美容,及其他因各种健康情况而身体不适的弟兄姊妹。

三一颂 赞美真神万福之源,世上万民都当颂扬, 天使天军赞美主名,赞美圣父圣子圣灵,阿们。

每月金句: 希伯來书 2:1

所以,我们当越发郑重所听见的道理,恐怕我们随流失去。

Announcements:

CBCR Board of Deacons would like to bring to your attention on the current fundraising effort initiated by the Grace Chinese Baptist Church of Richmond (GCBCR). Please consider to give generously to support our local medical personnel on the front line dealing with this coronavirus pandemic. For your convenience, donations may also be made to the Chinese Baptist Church of Richmond, designated for COVID-19, and all funds collected will be forwarded to GCBCR promptly.

Youth Group during the quarantine: While we are not meeting at the church, Youth Group will be meeting online. To include youth in the meeting, we need to send them a link via email. Youth, if you are not receiving youth group related emails, please make sure Uncle Keith has your current email address. If anyone knows youth who aren't being included, please help us out by letting the know to send their email to Uncle Keith. His address is klance47668@yahoo.com.

BGAV Scholarships:

The Baptist General Association of Virginia provides scholarships to college students. Applications are due by April 1. Go to this website for information: https://bgav.org/financial-resources/scholarships/.

2020 Annie Armstrong Easter Offering: Money for Baptist North American Missions is raised through the Annie Armstrong Easter offering. Please pray for the missionaries, and make your special offering for spreading the gospel by writing "Annie Armstrong" on the offering envelope or on the memo line of the check and mail to the church. Our goal is \$3,000 this year. We have received \$690 so far.

March Memory Verse

We must pay the most careful attention, therefore, to what we have heard, so that we do not drift away. Hebrews 2:1

Offering: please send to 奉獻请寄至: Chinese Baptist Church of Richmond, PO Box 2174, Chester, VA 23831
Please don't send cash 请不要寄现金

Easter weekend:

English Easter Services (April 10-12):

Good Friday Service: Friday at 7:00pm

Sunrise Service: Sunday, April 12, at 9:30am

Worship Service: Sunday at 10:30am

Services for the English and Chinese ministries will be separated. We will not have translated services during this

period when we are worshipping together online.

Small Group meetings:

As Chinese Baptist Church of Richmond continues to conduct online streaming Sunday worship services, Bible studies, and small group meetings, please contact the leaders of the groups that you intend to join for details.

复活节周末:

中文堂复活节崇拜程序 (4月10-12):

受难节: 周五晚上7:00 - 8:30

朝阳崇拜: 主日上午7:00 - 8:30

复活主日崇拜: 主日上午10:30 - 12:00

中文崇拜与英文崇拜将分别举行。 在通过网络举行崇拜的这段

时期,所有的崇拜都不会有翻译。

教会小组/团契聚会:

尤于教会继续采取在线形式进行周日崇拜、查经和小组/团契会议, 若你意愿参加任何小组的网上会议,请与该小组的负责人联系以 获取详细信息。

杨牧师	第二,四主日	12:30 PM
林建团	第二,四主日	2:00 PM
杨牧师	周三	7:00 PM
Rev.Farnen	Tuesdays	7:00 PM
Chris Lin	Thursdays	7:30 PM
林郑涵	第二,四周四	10:30 AM
Rev.Farnen	Fridays	7:30 PM
	周五	7:30 PM
李娴娴	周五	7:30 PM
戴崇智	第二周六	6:00 PM
沈美娟	第二,四周六	4:30 PM
Colleen	2 nd Sat.	10:00 AM
邵慧芳	第三周六	6:00 PM
	林建团 杨牧师 Rev.Farnen Chris Lin 林郑涵 Rev.Farnen 李娴娴 戴崇智 沈美娟 Colleen	林建团 第二,四主日 杨牧师 周三 Rev.Farnen Tuesdays Chris Lin Thursdays 林郑涵 第二,四周四 Rev.Farnen Fridays 周五 李娴娴 周五 戴崇智 第二周六 沈美娟 第二,四周六 Colleen 2 nd Sat.